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Üniversitemiz "Ögrenci Danışmanlrğ Yönergesi''nin 8/2. maddesi gereğince
2019,2020 Eğitim-ÖğTetim Yılı Gi,iz ve Bahar yan yıllarını kapsayan Btıliimtımtız öğenci
danışmanları ve temsilcilerin kahlımıyla l8 kasım 2020 tarihinde online gerçekleşıirilen
toplantıya ait Danışmanlar Kurulu raporları ekte gönderilmektedir.

Bilgilerinizi ve gereğini arz ederim.
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Mersin Üniversitesi Eğitim Fakültesi
İngilizce Öğretmenliği Bölümü Sınıf Danışmanları Toplantısı

|8.II.202O tarihinde saat 15:00'da yapılan İngilizce Öğretmenliği bölümü sınıf danışman|arı
toplantısına 4. Sınıf danışmanı Ögr. Gör. Dr. Kerim Ünal, 3. Sınıf danışmanı Ögr. Gör. Firdevs

Ulaş, 2. Sınıf danışmanı Dr. Öğr. Üyesi Ömer Gökhan Ulum ve 1. Sınıf danışmanı Arş, Gör. Dr.

Tuçe Öztürk Karataş kattlmıştır.

Toplantıda öğrencilerin dile getirdiği sorunlar ve olası çözüm önerileri konuşulmuştur.

Öğrenciler tarafından dile getirilen sorunIar söyledir:
o uE kapsamında çok fazla ödev verildiği ve teslim sürelerinin kısa olduğu, buna ek olarak

bazı derslerde haftada iki ya da üç farklı ödev verildiği,

ı Ders sayısının çok fazla olduğu,
o Haftalık ödevler yerine sadece vize ve final ödevlerinin olması
. Alt yapI problemini çözemeyen öğrencilerin bulunması

Ayrıca, öğrencilerin Erasmus öğrenci değişimi hakkında bilgiIendirme istedikleri de

vurgulanmıştır.

Danışmanlar,
. Ödevlerin çok verilmesi konusunda, her derste haftalık olarak sadece bir ödevin

verilmesini önermişleridir.
o Ders sayısının fazlalığı konusunda ise, uE döneminde bazı öğrencilerin not yükseltmek

için bazı öğrencilerin ise üstten dersler aldıklarını ve zorlandıklarını vu rgulamışlardır.

sıstemin de buna engel olmadığlnl ifade etmişlerdir.

o Haftalık ödevler yerine sadece vize ve final için ödevlerin olması konusunda ise,

öğrencinin değerlendirilmesi konusunda yetersiz olacağı görüşü öne çıkmıştır,

. Alt yapI konusunda ise öğrencilerin bu sorunu bir şekilde çözmeleri gerektiği ve bu

konuda yapı|abilecek bir şeyin olmadığı ifade edilmiştir,

. Erasmus konusunda ise, öğrencilerin katılacağı bir toplantının yapılmasının uygun

olacağını vurgulamışlardır.
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